
Protokół Nr X/15 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 lipca 2015 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.07 

Zamknięcie obrad – godz. 16.53 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Pawła Wielgusa. 

Przewodniczący RM - poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłego 
byłego radnego Pana Aleksandra Kukurby. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 29 czerwca 2015 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15radnych:   za - 15   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 
 

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie wniesiono uwag i propozycji do proponowanego porządku obrad i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15  przeciw - 0      wstrzymało się - 0 . 

Ad. 6 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 27 czerwca 2015 roku do 27 
lipca 2015 roku oraz poinformował o przedłożonym radnym sprawozdaniu z wykonanych 
prac remontowych oraz bieżących napraw i przeglądów w lokalach i budynkach 
komunalnych za I półrocze 2015r. z którym radni zapoznali się na posiedzeniu Komisji RM 
(sprawozdania stanowią załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 



Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 

O godz. 1609 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 1622. 

Ad. 7 
 
 
DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie gminy Radków na 2015 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka w 
Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława Chrobrego 12-14/1 
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 



 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za -15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolu publicznym i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 4 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały 
 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
 
 
Ad. 8 
 
J. Gorczycki - poprosił radną powiatową B. Siemczonek o interwencję w sprawie wycięcia 
gałęzi w pasie drogi powiatowej Gajów - Tłumaczów gdyż utrudniają wymijanie się pojazdów 
na drodze oraz o remont drogi Radków - Gajów. W Tłumaczowie za kościołem jest 
załamanie na drodze, które należy naprawić. 
 
B. Siemczonek - rozpozna sprawę i udzieli radnemu odpowiedzi. 
 
Burmistrz - poinformował, że piątego sierpnia odbędzie się spotkanie z członkiem Zarządu 
Panem Marchewką i z Panem Sijką Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych na którym 
zostanie przeprowadzona wizytacja dróg na terenie Gminy i wskazane miejsca zagrożenia 
na drogach. Zostaną wybrane drogi do remontu, które zostaną wpisane na następny rok 
budżetowy. Tematem spotkania będą też ustalenia dotyczące przejazdu drogą w Ścinawce 
Dolnej na Kamienice, odcinek tej drogi planowany jest do odbudowy. Gmina jest skłonna 
dofinansować remont drogi kwotą po wyłonieniu i udzieleniu zamówienia publicznego. 
Burmistrz poinformował o spotkaniu, które odbyło się w dniu wczorajszym w kamieniołomie 
Tłumaczów Gardzień z nowym inwestorem w obecności Syndyka i nowy właściciel 
zadeklarował współpracę w zakresie wsparcia finansowego i dostarczenia materiałów 
budowlanych na remont drogi Tłumaczów (od mostu) - Gajów. Będą również prowadzone 
rozmowy o stanie dróg w Suszynie, Raszkowie a także o oznakowaniu poziomym i 
pionowym dróg na terenie gminy. Burmistrz po piątym sierpnia udzieli szerszej odpowiedzi.   
 
 
Ad. 9 
 
Nie złożono. 
 
Ad. 10 
 
Burmistrz – w nawiązaniu do wcześniejszej wypowiedzi dodał, że na spotkaniu omawiany 
będzie też odcinek drogi Ścinawka Dolna - Bożków. Gmina złożyła wniosek o przejęcie tej 
drogi od wiaduktu starym traktem w kierunku przed mostem z wyjazdem na drogę 
wojewódzką. Jeżeli propozycja zostanie przyjęta to Burmistrz przejmie tę drogę, która 
otworzy przejazd rolnikom do pól. Burmistrz uczestniczył również w rozmowach z Prezesami 
Dolnośląskiej Spółki EBSerwis, właścicielami składowiska odpadów komunalnych w 
Ścinawce Dolnej którzy, oświadczyli, że są na etapie końcowym, czekają na rejestrację, po 
czym siedziba spółki z Warszawy zostanie przeniesiona do Ścinawki Dolnej. Zadeklarowali 
również uczestnictwo w odbudowie tej drogi. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo Burmistrza Miasta i Gminy Radków w sprawie 
wytypowania przedstawiciela Rady Miejskiej w Radkowie do prac w zespole do opracowania 
nowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Radków. 
 
Przewodniczący RM - poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji RM do pracy w 
w/w zespole została wytypowana radna B. Sobczyńska oraz po przeanalizowaniu materiałów 
Komisja RM dodatkowo zaproponowała jeszcze jednego przedstawiciela  Komisji Zdrowia, 
Spraw Społecznych i Porządku Publicznego radnego K. Przybycień. 
 
K. Przybycień wyraził zgodę na pracę w w/w zespole. 



 
Przystąpiono do głosowania nad tym, aby w zespole do opracowania nowej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych pracowała radna B. Sobczyńska 
Głosowało 15 radnych:    za - 14    przeciw - 0     wstrzymał się -1 wniosek został przyjęty. 
 
Przystąpiono do głosowania nad tym, aby w zespole do opracowania nowej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych pracował radny K. Przybycień: 
Głosowało 15 radnych:   za – 14    przeciw - 0    wstrzymał się -1- wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pisma Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego dotyczące 
udzielenia dotacji na prace konserwatorskie Parafii Nawiedzenia NMP w Wambierzycach 
oraz Pani Ludmile Hnatów na Zamek „Kapitanowo”.  
 
 
Ad. 11 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął X sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 

Protokołowała:          Przewodniczący 

Lucyna Połowczuk          Rady Miejskiej w Radkowie 

Stanisław Hajłasz 

 


